
 
 

Zápis ze zasedání Školské rady základní školy Sever konané dne  21.04.2008 
 

 
Přítomni: zástupci Statutárního města Hradec Králové: Mgr. Libuše Moníková 
         Ing. Rostislav Jireš 
   

zástupci rodičů:     pan Karel Krejčík  
          
  zástupci pedagogů:     Mgr. Milan Kučera 
         Mgr. Adéla Marešová 
 
Host:  Mgr. Karel Rott – ředitel školy 
 
Omluven: pan Radoslav Vejchoda   
 
Program jednání: 
 
1. Rozpočet školy na rok 2008 
2. Informace o stavu a financování rekonstrukce školního hřiště 
3. Spolupráce s FC Hradec Králové 
 
ad 1) Ředitel školy informoval členy ŠR s finančním rozpočtem školy na rok 2008. Výše  

rozpočtu odpovídá sníženému počtu žáků na základní škole – odešly silné ročníky a do  
školy nastupuje slabší populační ročník. 

 
ad 2) Ředitel školy seznámil přítomné členy s průběhem přípravy realizace školního hřiště. 

V současné době vedení školy vybralo jednu ze tří nabízených variant. Zatím není 
známa skutečnost, která by bránila výstavbě nafukovací haly, i když je vybrána 
vedením školy varianta finančně náročnější. 

 
ad 3) Vedení školy informovalo členy ŠR o současném stavu spolupráce mezi ZŠ Sever a 

vedením FC HK. Konstatovalo, že přes veškerou snahu ze strany školy (opakované 
schůzky s rodiči žáků a s trenéry, na kterých byli informováni o aktivitách naší školy)  

 vedení FC HK nemá zájem o rozšíření spolupráce a neakceptuje výhody, které škola 
budoucím žákům – hráčům FC – nabízí. 

 
 
Úkoly: 

1. Vedení školy připraví na příští zasedání ŠR výroční zprávu o činnosti školy za 
školní rok 2007/2008 

2. Sledovat průběh příprav rekonstrukce školního hřiště. 
 
Další termín jednání ŠR je stanoven 20.10.2008 ve 15.00 hodin. 
 
 
Zapsala : Adéla Marešová 
 
Schválil : Radoslav Vejchoda 


